
           Skolebestyrelsesmøde 

                          
Dato:  Torsdag d. 15/5–2025, kl. 19.00.               
Mødeleder:   Rita 

Referat: Anne                                                                  Afbud: Bjørn, Sine, Arash 

 

Pkt.101: Elevrådet og Det gode frikvarter. 

 

Elevrådet er med til dette punkt. 

 

Rita fortæller dem om hvad skolebestyrelsen er for 

en størrelse. 

Elevrådet vil fortælle om legepatruljer. 

Bestyrelsen spørger ind til det gode frikvarter. 

 

Ad. 101 

 

Rita fortalte om skolebestyrelsens arbejde. 

 

Elevrådet fortalte om legepatruljer, som de har hver 

tirsdag. Her kan alle være med til forskellige lege. 

Og så kan man få venner mellem andre klasser.  

Det skaber fællesskab når store og små er sammen. 

Der er elevrådsmedlemmerne der står for 

legepatruljen. 

De laver et spørgeskema for at høre om hvad de 

andre elever synes der mangler i frikvartererne. 

 

Pkt. 102: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 

2.Skolebestyrelsesformanden 

3.Andre: 

 

Ad.102 

1)  

-Skolebus og tider. Kun 2 busafgange, som er 

afhængig af ringetiderne på Fårvang skole. 

-Skemalægning er i gang for kommende skoleår. 

-Vi udvikler p.t. vores mellemform og kommende 

specialklasse. Vi arbejder videre med det og vil 

gerne fortælle nærmere på et andet møde. 

 

2) Stort dialogforum om trivselskommissionen 

Spændende foredrag fra Rasmus Meyer fra 

trivselskommissionen. 

Brug af socialmedier er noget af det der sætter 

børns trivsel i dårlig udvikling. 

 

3) Københavnerturen.  

6.klasse havde en super god tur. De fik en god 

oplevelse af storbyen. Der var god stemning. De så 

en masse ting, og havde en hel dag i Tivoli. 

 

 Pkt. 103: Princip for sfo og klub 

 

Punktet er sat på pga. den længere åbningstid i sfo 

fra august. 

 

Gennemgang af vores princip om sfo og klub. 

 

Er der behov for ændringer eller tilføjelser? 

 

 

Ad. 103 

 

Drøftelse: 

 

Der behøver ikke at stå noget om hvor 3.klasse 

holder til, da det er forskellig fra år til år, hvilke 

lokaler de holder til i. 

Skal ordet trivsel mere ind. 

 



           Skolebestyrelsesmøde 

                          
Pkt. 104:  Næste møde. Nyt fast punkt på vores 

dagsorden 

 

Dato for første møde efter sommerferien. 

 

Punkter til mødet. 

 

Ad. 104 

 

Næste møde: Dato: 3-9-2025 

 

Punkter:  

-Færdig udkast til bog om Sorring skole fra Kristina 

og Bjørn 

-Kommende mødedatoer 

-Tilbagemeldinger fra forældremøderne – bestyrelse 

er dækket ind i alle klasser. 

Bestyrelsesrepræsentanter fortæller om 

skolebestyrelsen på forældremøderne og spørg om 

der er ønsker/forespørgsler til bestyrelsen. 

-Fælles stormøde med alle forældrene. 

 

Kommende punkter:  

Mellemform og pilotprojekter. 

Det gode forældremøde- hvad skal der på? 

 

Pkt. 105: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et senere møde. 

 

Ad.105 

-Spørgsmål vedr. Gøglermarked. Svar: Hvis børn 

ikke skal med, så skal børnene gå hjem. 

 

-Hvis man oplever noget uhensigtsmæssigt mellem 

elever som barnet bliver bekymret for, så kontakt 

lærerne eller skoleledelsen. Vi tager det altid 

alvorligt, men kan ikke fortælle forældrene hvilke 

tiltag der sættes i værk vedr. andre børn. 

 

 


